
Zápis z 6 jednání Kulturní komise MČ Ďáblice, konané dne 8.5.2023 v 18 h. 

Zúčastněni – Miroslava Lehovcová, Václav Kotrč, Daniela Tůmová, Michaela Ničová 

Nově jmenovaní členové-Jaroslav Vrtiška, Ing. Dominika Shrbená, Milan Filip 

Omluveni – Kateřina Mušková, Milan Filip 

 

Program jednání: 

1. Jmenování nových členů komise 

2. Vyhodnocení Čarodějnic 

3. Májový ples 

4. Hudební produkce Koubek 

5. Letní kino 

6. Divadelní představení Rákosníček 

 

1.  Předsedkyně komise představila nové členy kulturní komise, které jmenovala Rada MČ Ďáblice. 

Novými členy jsou jmenovaní Ing. Daniela Shrbená, Jaroslav Vrtiška, Milan Filip. 

2.   Během projednávání prvního bodu jednání - "Čarodějnice – průběh a připomínky k akci" byli 

členové Kulturní komise nuceni vyslechnout velmi dlouhý projev pí Ničové, ve kterém nás informovala 

o tom, že nadále nechce, nemůže a nebude pracovat pro Kulturní komisi bez finančního ohodnocení. 

Toto zdůvodňovala tím, že dříve prováděla určitou činnost v rámci příkazní smlouvy pro obec, tato 

smlouva nyní skončila, novou odmítla podepsat a nemá z ní tudíž žádné finanční prostředky. Ostatní 

členové Kulturní komise se postupně snažili pí Níčové vysvětlit, že činnost v rámci Kulturní komise je 

činnost dobrovolná bez nároku na finanční ohodnocení. Tato činnost nijak nesouvisí s výkonem 

povolání, zaměstnáním, OSVČ nebo jakoukoliv pracovní smlouvou. Bohužel se žádné vysvětlení 

nesetkalo s pochopením ze strany pí Níčové. Touto diskusí jsme, bohužel, strávili cca 45 minut z jednání. 

Další body jednání byly projednány v maximální stručnosti s tímto výsledkem: 

3.  Akci Májový ples zajistí (výzdoba, příprava sálu, úklid sálu po akci) za kulturní komisi Miroslava 

Lehovcová, Daniela Tůmová a další dobrovolníci. Pohoštění na ples zajistí paní Kateřina Mušková.  

4.  Zajištění hudební produkce pana Koubka zajistí v pátek v KC Vlna za kulturní komisi Miroslava 

Lehovcová, Daniela Tůmová a Ing. Dominika Shrbená  

5.  Členové komise se předběžně dohodli na výběru filmu pro Letní kino. Michela Ničová slíbila, že 

požádá Putovní kino o nabídku a ceníky licencí.   

6.  Divadelní představení Rákosníček bude přesunuto na podzimní termín z důvodu naplněného 

programu školky a školy před ukončením školního roku. Zajistí Miroslava Lehovcová. 

Jiné: Vzhledem k tomu, že většina účastníků jednání byla s průběhem schůze nespokojena, došlo dne 

12.5.2023 ke korespondenčnímu hlasování iniciovanému pí Lehovcovou, pí Shrbenou, panem Vrtiškou 

a pí Danielou Tůmovou o návrhu rezignace pí Níčové. 



 

Účelem zasedání Kulturní komise je věcné projednání plánu kulturních akcí v obci, nikoliv řešení 

osobních problémů jednotlivých členů, které navíc nemůže Kulturní komise vyřešit. Členové Kulturní 

komise zcela chápou situaci v tom směru, že pro každého je jeho finanční zajištění prioritou, a proto by 

rádi vytvořili pí Níčové prostor pro to, aby se mohla naplno věnovat takové profesionální práci, která 

pro ni bude mít vyhovující finanční přínos. Proto jí navrhují rezignaci na práci v komisi, aby její místo 

mohlo být nabídnuto někomu, kdo bude mít čas a chuť na dobrovolnou práci. 

 

Členové Kulturní komise tímto navrhují pí Níčové rezignaci na členství v Kulturní komisi. 

 

Zapisovatel: Miroslava Lehovcová 

Datum vyhotovení: 12.5.2023 

Zápis byl členům komise předán elektronicky na jejich emailové adresy. 

Příští jednání: datum dalšího setkání komise bude členům dodatečně a v předstihu oznámen 

předsedkyní komise. 


